
UCHWAŁA NR XXXV/185/2017 
RADY GMINY WOLANÓW 

z dnia 31 października 2017 roku

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
w Wolanowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Wolanowie

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (t. j. Dz. U. z 2017 r. poz. 1875) oraz art. 191 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. -  
Przepisy wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r. poz. 60 i 949) w 
związku z art. 88 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. -  Prawo oświatowe (Dz. U. z 
2017 r. poz. 59 i 949) uchwala się, co następuje:

Stwierdza się, że z dniem 1 września 2017 r. Zespół Szkół Ogólnokształcących z siedzibą 
Wolanów, ul. Kolejowa 29, 26-625 Wolanów, w skład którego wchodzi sześcioletnia Publiczna 
Szkoła Podstawowa w Wolanowie i Publiczne Gimnazjum w Wolanowie, stał się ośmioletnią 
Publiczną Szkołą Podstawową w Wolanowie z siedzibą Wolanów, ul. Kolejowa 29, 26-625 
Wolanów.

Obwód Publicznej Szkoły Podstawowej w Wolanowie obejmuje w całości miejscowości: 
Chruślice, Franciszków, Garno, Gawronie, Kowala-Duszocina, Kowalanka, Kolonia Wolanów, 
Młodocin Większy od Nr 1 -  61, Podlesie, Podkończyce, Sabat, Strzałków, Waliny, Wolanów 
z gminy Wolanów.

Niniejsza uchwała stanowi akt założycielski Publicznej Szkoły Podstawowej w Wolanowie.

§ 1 -

§ 2.

§ 3 .

§ 4 .

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Wolanów.

§5 .

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

PRZI ZĄCA
R NY

Teresa Pankowska



UZASADNIENIE
DO UCHWAŁY NR XXXV/185/2017 

RADY GMINY WOLANÓW 
z dnia 31 października 2017 roku

Zgodnie z założeniami reformy edukacji, z dniem 1 września 2017 r. zespół szkół 

publicznych, w skład którego wchodzi jedynie dotychczasowa sześcioletnia szkoła 

podstawowa i dotychczasowe gimnazjum, staje się ośmioletnią szkołą podstawową. Organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego prowadzącej dotychczasowy zespół szkół 

publicznych, zobowiązane są do stwierdzenia tego przekształcenia w drodze uchwały.

W związku z powyższym przyjęcie przedstawionego projektu uchwały należy uznać za 

zasadne.

Teresa Pankowska


